

Markvandring afd. 025  
Valdemarsvej

Herning den 7. maj 2020

Deltagere fra afdelingsbestyrelsen: Lene Kruger og Allan Dahm  
Deltagere fra FællesBo: Per Kølbæk og Lene Winther

---

### **Budget**

Budget er tilrettet og uddelt på markvandringen.

### **Miljøskuret**

Bestyrelsen ønsker ny beklædning på miljø/storskraldshuset. Der undersøges, om der kan monteres nye stålplader på huset i grå og pris på dette.

### **Kloak**

Der skal i de kommende år renoveres kloakker i området. Inden dette påbegyndes, skal der findes ud af, om forhaverne skal forblive og en beskrivelse i husordenen om, hvordan arealet foran boligerne skal se ud.

### **Betonbjælker**

Betonelementerne, der understøtter tagkonstruktionen, trænger til maling. Lene Winther finder nogle farveprøver, så bestyrelsen har noget at vælge imellem.

### **Affaldssortering**

Affaldssorteringen ændres fra 2021. Der skal således ske affaldssortering af restaffald, glas/metal/plast, papir/pap og madaffald. Dette skulle være mulig at få tilrettet uden etablering af nye molokker.

### **Hegn/boldbur**

Hegnet omkring boldburet er nedslidt og trænger til udskiftning. Det har flere gange været på tale, at banen skulle udskiftes. Belægningen ser stort set fin ud, så der undersøges, hvad et nyt hegn koster.

### **Haveaffald**

Der arbejdes stadig på en løsning med overdækning af haveaffaldspladsen. Der tages priser hjem på dette.

Der er stadig problemer med, at der kommer urtepotter, bilmåtter, plastposer og andet affald i indhegningen for haveaffald. Det koster 1375 kr. pr. tons, hvis det skal sorteres af Grøn Linje og 125 kr. pr. tons, hvis det er rent grønt haveaffald.

### **Legepladser**

Der er lavet legepladsgennemgang, og der er enkelte ting, der skal repareres. Bestyrelsen har ikke bemærkninger til dette.

Lene og Per laver en opfølgning jf. legepladsrapporten og følger op på dette.

### **Udestuer**

BR 18, ifølge det nye bygningsreglement skal der laves nye standardtegninger til udestuer. Denne udgift forventes at blive mellem 40-50.000 kroner. Der afventes vedrørende dette.

### **Lys i udearealerne**

Der arbejdes på etablering af mere lys mellem boligerne og carportene på stikvejene.

### **Beplantning og træer**

Der arbejdes videre med beplantningen. Vi er nu kommet til runddelen, og hvis der er ønsker til dette, er I velkomne med input.

Der er flere, der har klaget over, at træerne langs stikvejene tager meget lys, så det undersøges, om vi skal lave en plan vedrørende træer i afdelingen. Flere af træerne er topkappet flere gange og vil på sigt gå ud.

Der undersøges, hvilke trætyper der evt. kunne passe ind i afdelingen, så der kommer en overordnet plan vedrørende træer. Der undersøges om japansk kirsebær kunne være et emne. Per undersøger hvilke muligheder der er omkring dette.